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Dogovorili smo se na oktobrski seji

Kako finansirati
krajevne skupnosti?

Delegati občinske skupščine so na zadnji
seji 30. oktobra, kot smo vas o tem že obvestili,
zavzeto razpravljali med drugim tudi oosnutku
resolucije o družbenoekonomski politiki v letu
1986 v mestu Ljubljani in tudi občini. Delegati
so ocenili, da sta predložena dokumenta
ustrezna podlaga za razpravo, dali pa so več
konkretnih pripomb za njihovo dopolnitev. Po-
zitivno so ocenili še zlasti odločne usmeritve-
glede prestrukturiranja gospodarstva in smo-
trnega gospodarjenja na vseh ravneh. Glede
na težaven položaj, v katerem se nahaja ce-
lotno združeno delo in omejene materialne
možnosti, so ponovno opozorili na realnost
planiranja na področju investicij, kar še pose-
bej velja za srednjeročne planske dokumente,
o katerih je tudi tekla razprava na isti seji (do-
govor o temeljih plana občine in mesta). Po
osnutku resolucije naj bi v naši občini v letu
1986 družbeni proizvod porastel za 1,5% do
2% ob rasti industrijske proizvodnje od 4,5 do
5% in tržne kmetijske proizvodnje 3%. Zapo-
slenost naj bi se povečalaza 1 % predvsem na
področju proizvodnega dela, izobraževanja in
znanstveno raziskovalnega dela. Še vnaprej
se predvideva zaostajanje rasti sredstev za
osebno, skupno in splošno porabo za rastjo
družbenega proizvoda. Izvoz na konvertibilno
področje naj bi se povečal za 12%, glede na
dosežen izvoz v letu 1985. Investicije v gospo-
darstvu naj bi bile usmerjene predvsem v ob-
novo izrabljene opreme ter nabavo nove,
za povečanje izvoza in prestrukturiranje gos-
podarstva.

Še posebej živahna je bila razprava o druž-
benoekonomskem položaju in finansiranju

krajevnih skupnosti v Ljubljani na podlagi gra-
diva, ki ga je pripravila posebna delovna sku-
pina v mestu. O tej problematiki so še zlasti kri-
tično spregovorili delegati v krajevnih skupno-
stih, saj je to tema, ki je nenehno prisotna v teh
okoljih. O tej problematiki je tekla razprava
tudi v okviru socialistične zveze in občinske
konference ZKS. Že konec preteklega leta,
ko je skupščina obravnavala vprašanje ure-
sničevanja ustavne zasnove krajevne skup-
nosti v naši občini, je sprejela stališče, naj bi v
Ljubljani poenotili stališča o učinkovitejšem
reševanju tega vprašanja. Predložena stališ-
ča, ki so jih delegati prejeli, so v načelu sicer
sprejemljiva, menili pa so, da so premalo kon-
kretna in obvezujoča, da bi dosegli hitrejši
premik v praksi. Skupščina je pooblastila de-
legate za mestno skupščino, da se zavzamejo
za enoten koncept reševanjate problematike v
Ljubljani. Skupščina je bila odločna v svojem
stališču, da je treba ta problem, ki je aktualen
že vse tretje mandatno obdobje, nemudoma
rešiti in da je utemeljeno tudi neposredno sa-
moupravno sporazumevanje med krajevnimi
skupnostmi in družbenim delom. Hkrati pa je
odločno terjala tudi od samoupravnih intere-
snih skupnosti, da izpolnjujejo svoje ustavne
obveznosti do krajevnih skupnosti, seveda na
podlagi realnih programov KS in svojih mate-
rialnih možnosti. Ponovno je poudarila, da je
občinski proračun le eden od virov za finansi-
ranje dejavnosti KS in da bo moral tudi v pri-
hodnje razvoj KS in uresničevanje prioritetnih
nalog temeljiti tudi na samoprispevanju kraja-
nov, kot to določa ustava.
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